
PRIPRAVE NA DELEGATSKO RAZPRAVO O SAMOPRISPEVKU

Odprte seje delegacij
Predsednik občinske skupščine Borut Plavšak se

/e 16. oktobra sestal s predstavniki konferenc delega-
cij za zbor združenega dela in vodji delegacij za zbor
krajevnih skupnosti. Pogovor je tekel o pripravah na
zasedanje skupščinskih zborov, ki se bodo sestali 30.
oktobra. Takrat bodo imeli na dnevnem redu dve zelo
pomembni točki in sicer sklep o razpisu referenduma
za četrti samoprispevek in osnutka občinske, mestne
/n republiške resolucije za leto 1987.

Iz dosedanjih razprav lahko
sklepamo, da so prebivalci
našega mesta načelno za sa-
moprispevek, imajo pa nekaj
pripomb na sam program, je
ob tej priložnosti dejal pred-
sednik občinske konference
SZDL Janko Rednak in po-
udaril, da bo Ljubljana veliko
pridobila, če se bodo občani
na referendumu izrekli za sa-
moprispevek. Zgradili bomo
objekte, ki jih nujno potrebu-
jemo.

Zaradi številnih pomisle-
kov na zborih krajanov sta iz
predloga programa izpadla
sanacija grajskega pobočja in
komunalna ureditev potniške
postaje ali bolj natančno grad-
iya podzemnih parkirnih po-
vršin. Na posebno zahtevo ob-
čine Center pa je v programu

ostala gradnja vodohrana na
ljubljanskem Gradu. Prvotno
gradivo je (očitno po nerodno-
sti) obravnavalo ta objekt
skupaj s sanacijo grajskega
pobočja, pa čeprav nima s sa-
mim pobočjem nobene zveze.
Obravnavati ga moramo v ok-
viru reševanja vodovodne
problematike. Podobno je tu-
di s kolektorjem ob Vilharjevi
cesti, ki nima nobene zveze z
urejanjem potniške postaje.

Posebej so na sestankii opo-
zorili na novi cenzus, na pod-
lagi . katerega so oproščeni
plačevanja samoprispevka
vsi, ki imajo osebni dohodek
nižji kot znaša 70 odstotkov
povprečnega OD v gospodar-
stvu na območju ljubljanskih
občin. Tako naj samoprispev-
ka ne bi plačevalo približno

40 odstotkov upokojencev in
5 odstotkov delavcev v zdru-
ženem delu.

Na sestanku so se dogovori-
li, da se bodo za zasedanja
skupščinskih zborov posebej
temeljito pripravili. Sindikat
bo sklical vse vodje temey'nih
delegacij in še posebej posvet
z uredniki glasil v združenem
delu. Seje delegacij za zbor
krajevnih skupnosti bodo raz-
šiijene. Na ryih bodo povab-
ljena predsedstva krajevnih
konferenc SZDL in tudi vsi
krajani. S tem naj bi zagotovi-
li kar najširšo delegatsko raz-
pravo. Delegatsko odločanje
v skupščinskih zborih naj bi
imelo tako široko podporo de-
legatske baze.

Predsednik izvršnega sveta
Boris Platovšek je seznanil
predsednike konferenc dele-
gacij in vodje delegacij s teža-
vami pri izdelavi letošnje re-
solucije. Ta resolucya bi mo-
rala biti sinteza planov orga-
nizacij združenega dela, kar
pa je skoraj nemogoče, saj go-
spodarstvo še danes ne ve s
kakšnimi pogoji bo startalo v
prihodnje leto. N. I.


